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امام جمعه تبریز:

آمریکاییها زورگو و حیلهگر هستند

امام جمعه تبریز گفت: آمریکاییها زورگو و حیلهگر هستند و نباید به آمریکا و رژیم صهیونیستی تکیه کرد.

ایسنا/آذربایجان شرقی امام جمعه تبریز گفت: آمریکایی ها زورگو و حیله گر هستند و نباید به آمریکا و رژیم صهیونیستی تکیه
کرد.

حجت الاسلام و المسلمین سیدمحمدعلی آل هاشم، روز جمعه، 31 تیرماه، در خطبه های نماز جمعه این هفته تبریز اظهار کرد:
امروز آمریکا و غرب ضعیف تر از قبل شده و با وجود تلاش و هزینه زیاد، دامنه ی سیاست های آن ها در منطقه کاهش یافته و

غروب هژمونی آمریکا در منطقه و آغاز شده است.

وی ادامه داد: جمهوری اسلامی ایران، سیاست ها و برنامه هایی را که منجر به بسته شدن مرز ایران و ارمنستان شود، هرگز
تحمل نخواهد کرد و اگر سیاستی مبنی بر مسدود کردن مرز ایران و ارمنستان وجود داشته باشد، جمهوری اسلامی با آن

مخالفت می کند؛ چراکه این مرز یک راه ارتباطی چندین هزار ساله است.

وی با تاکید بر اینکه راه عبور از مشکلات سپردن کارها به مردم است، افزود: اگر کار را به مردم بسپاریم، مردم خوب می دانند چه
کار بکنند، اما مشکل ما این است که سعی می کنیم کارها را دولتی انجام دهیم.

حطیب جمعه تبریز، با اشاره به سرود سلام فرمانده و و فراگیر شدن آن در ایران و منطقه حتی در جهان خاطرنشان کرد: فراگیر
شدن این سرود نشان داد که برخی نهادها به بلوغ رسیده ند و نوجوانان و جوانان در سرود سلام فرمانده توانستند مردم را به

میدان آورده و موجب شادابی در جامعه شوند.

وی یادآور شد: سرود سلام فرمانده ثابت کرد جبهه ی فرهنگی انقلاب در کنار تجمع های انسان ساز محرم، صفر، فاطمیه و
اربعین توانایی آن را دارد که هزاران نفر را برای چندین ساعت با عشق و علاقه به خیابان ها آورده و این سرود را همخوانی کنند و

سرود سلام فرمانده خط بطلانی بر افکار کسانی بود که معتقد بودند مردم در صحنه نیستند.

وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به روز مباهله تاکید کرد: واقعه تاریخی مباهله شاید هم سطح با واقعه غدیر نباشد
اما از واقعه غدیر کم اهمیت تر نیست و نشان دهنده ی جایگاه اهل بیت(ع) به ویژه حضرت امیرالمؤمنین(ع) است.

امام جمعه تبریز اضافه کرد: مباهله و غدیر دو واقعه ی مهم تاریخ اسلام هر دو در ماه ذی الحجه رخ داده اند اما متأسفانه آنگونه
که انتظار می رود به مباهله توجه نشده است اما این واقع به اندازه ای دارای اهمیت است که لازم است این روز را با تبیین
جوانب مختلف آن، گرامی بداریم؛ چراکه این واقعه بسیار عظیم باید در تمامی عرصه ها به ویژه مجامع جهانی گرامی داشته

شود.

به گزارش ایسنا، حجت الاسلام والمسلمین آل هاشم در پایان تاکید کرد: پاسداشت این روز بزرگ و ماندگار در تاریخ اسلام و
شیعه که سند روشن حقانیت ولایت و نبوت است باید نسل به نسل و سینه به سینه به نسل جوان مومن و انقلابی منتقل

شود.
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